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про роботу постійної комісії міської ради з бюджетно-фінансових, 

економічних питань, комунального майна та інвестицій 

Шановні депутати! 

         Комісія міської ради  з бюджетно-фінансових, економічних питань, 

комунального майна та інвестицій із зміненою назвою та новим складом 

працює з квітня 2017 року. 

         Основною організаційною формою діяльності постійної комісії є її 

засідання. Засідання комісії  проводиться як у відповідності з планом роботи 

ради, так і в міру необхідності. 

 На сьогодні робота нашої комісії є однією з основних в життєдіяльності   

міста, оскільки вирішення майже кожного питання радою залежить від 

виділених коштів.  Тут слід відмітити взаєморозуміння та тісну співпрацю, яка 

склалася між комісією та міським  головою, секретарем ради та заступниками 

міського голови.  

           Всього за 2017 рік  проведено 19 засідань. При цьому не було випадків, 

коли засідання переносилося з причини відсутності кворуму. Загалом, члени 

комісії досить відповідально відносяться до покладених на них обов’язків. 

 Під час засідань комісії  було розглянуто 132 питання,  такі як: 

- звіт про виконання міського бюджету  за 2016 рік в, за І, ІІ, ІІІ квартали  2017 

року;  

-  про хід виконання міських  цільових програм за 2016 рік; 

- внесення змін до міського бюджету на поточний рік; 

- затвердження угод щодо передачі коштів до інших бюджетів; 

- про затвердження Програми соціально-економічного та культурного  розвитку 

міста на 2017 рік  та інших міських цільових Програм на відповідні періоди; 

- затвердження норм витрат на проведення спортивних змагань та навчально-

тренувальних зборів;  

- про стан надходження місцевих податків до бюджету міста;  

- про встановлення ставок податків; 

- про надання  пільг щодо сплати  окремих податків деяким установам 

 та окремим громадянам; 

- про співфінансування проекту реконструкції очисних споруд міста; 



- про оплату праці міського голови; 

- про здійснення запозичення до міського бюджету; 

- про надання дозволів комунальним підприємствам на передачу та списання 

основних засобів; 

- інші питання, що належать до повноважень комісії. 

 Зауважу, що для вирішення вищевказаних  питань членами комісії за цей 

період було розглянуто  більше 200 листів - клопотань щодо виділення коштів 

для фінансування бюджетних установ, комунальних підприємств міста, установ 

та організацій. 

 Відповідно до вимог сьогодення наша комісія займається питаннями 

управління майном міської комунальної власності. За  звітний рік на розгляд 

сесії міської ради було внесено ряд питань, що стосуються  комунального 

майна.  

         Не залишається поза увагою членів постійної комісії вже прийнятий 

бюджет. Тому майже щомісячно на сесії міської ради вносяться питання 

коригування бюджету, уточнення показників дохідної частини, контролюється 

виділення коштів на першочергові потреби. 

         При представленні проектів рішень щодо бюджету начальник фінансового 

управління   обґрунтовано доводила кожний фінансовий показник до відома 

членів комісії.  Також не менш плідною є співпраця з іншими структурними 

підрозділами міської ради. 

        Завдяки активній роботі комісії, неодноразово на сесії міської ради 

розглядались та вирішувались досить актуальні на сьогодні питання  соціальної 

сфери, підтримки громадян міста. Це такі, як: 

- про затвердження  Програми надання адресної грошової допомоги 

громадянам міста; 

- про затвердження Програми фінансування видатків на компенсаційні виплати 

за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним транспортом на 

міських автобусних маршрутах загального користування у м. Чорткові; 

- про затвердження Програми підтримки об’єднань  співвласників 

багатоквартирних будинків (ОСББ) у м.Чорткові ; 

- про затвердження Програми підтримки осіб, які брали участь в 

антитерористичній операції та членів сімей загиблих під час проведення 

антитерористичної операції ; 

-   про затвердження Міської програми забезпечення житлом дітей – сиріт  та 

дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа. 



 Значна увага  приділяється міським комунальним підприємствам та 

організаціям: Чортківському управлінню водоканалу,  комунальному 

підприємству «Чортків дім»,  Чортківському  комбінату комунальних 

підприємств, комунальному підприємству «Парковий культурно-спортивний 

комплекс».  

           Вцілому  вважаю, що за час роботи наша комісія навчилась працювати 

злагоджено, оперативно і професійно,  всі члени комісії розуміють важливість 

прийнятих рішень для громади міста. Як голова комісії, користуючись нагодою, 

хотів би подякувати їм за роботу та відповідальність при розгляді питань, які 

виносяться на обговорення. Запевняю депутатів міської ради, що й надалі наша 

комісія братиме активну участь у вирішенні нагальних питань соціально-

економічного розвитку міста. 

  

         Голова комісії                                                       І. Б. Аксенчук                                     

 

 

 

 


